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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21  

ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI 

KOMISE ZDRAVÉ MĚSTSKÉ ČÁSTI A MÍSTNÍ AGENDY 21 
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16  PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ 

VÁŠ DOPIS ČJ:   

 

 

 

 

 

ZE DNE:  

NAŠE ČJ.: UMCP21/01952/2020 

SPIS. ZN.:  

VYŘIZUJE: Helena Šmídová 

TEL.: 281012928 

E-MAIL: helena.smidova@praha21.cz 

DATUM: 04.02.2020  

 

Zápis z jednání komise Zdravé městské části  

a místní Agendy 21  
 

Datum konání: 27. ledna 2020 od 17:35 – 19:20 

Místo:   zasedací místnost LEVEL (přízemí), Staroújezdská 2300 

Přítomni členové:  Petr Duchek, Mgr. Lenka Danielová, Ing. Klára Zezulová (od 17:45), 

JUDr. Vladimíra Kozáková, Ing. Jitka Carbolová (odchod 19:10), Bc. 

Radka Lipanovičová, Ing. Lucie Ponicová, Milan Samec, Bc. Markéta 

Slavíková, Lenka Krátká 

Omluveni:  Ing. Josef Roušal 

Neomluveni:  - 

Tajemník:   Helena Šmídová 

Host:   Ing. Šárka Zátková 

Program: 

1. Informace o personálním doplnění komise a změně tajemníka 

2. Informace o akcích: Den Země, Dny zdraví 

3. Informace o stavu Plánu zlepšování procesu MA21 

4. Informace k participativnímu rozpočtu MČ Praha 21 

5. Různé 

 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

Jednání komise zahájil předseda Petr Duchek. 

• HLASOVÁNÍ o programu jednání: 9 – pro, 0 - proti, 0 – se zdržel hlasování 
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BOD 1)  

Po zahájení byli členové obeznámeni s novým složením komise, byla představena nová členka 

komise Lenka Krátká a nová tajemnice komise Helena Šmídová. 

 

BOD 2) 

JUDr. Vladimíra Kozáková, Ing. Jitka Carbolová a Bc. Helena Šmídová podaly informace o 

chystané akci Den Země 23.4.2020. Následovala diskuse o možnosti zapojení místních 

podnikatelů. S ohledem na specifikum akce bylo konstatováno, že je vhodnější zapojení 

podnikatelů do akce Dny Zdraví. Navazující diskuse se týkala možností získat další granty. 

Bude prověřena také možnost grantu na Ministerstvu kultury. 

Úkol 1: zjistit, zda může na jeden konkrétní den, příp. období, žádat o grant u HMP 

s podporou MČ více spolků, pokud každý jeden bude stát za vlastní organizací. 

Dny zdraví proběhnou 10. – 12. 9. 2020. 

Členové komise obdrželi přehled akcí na rok 2020 plánovaných MČ – bude uveřejněno v ÚZ. 

Informace o novém volejbalovém hřišti v Kácovské: bude otevřeno na jaře. 

Byla diskutována možnost oslovení a zapojení místních sportovních oddílů a organizací, které 

by při větších akcích mohly připravit program a v rámci sebeprezentace předvést vlastní 

sportovní aktivity. Konkrétně pak Neposeda se skate parkem, který by zároveň mohl 

představit pravidla užívání skate parku. Možno oslovit již na Den Země. 

 

BOD 3) 

Helena Šmídová informovala o přípravě vyhodnocení Plánu zlepšování procesu MA21 za rok 

2019  

a Plánu zlepšování procesu MA21 pro rok 2020. Vyhodnocení i plán budou předloženy Radě 

MČ Praha 21 během února.  

Úkol 2: zaslat konečné znění členům komise (Helena Šmídová) 

 

BOD 4) 

Helena Šmídová a Ing. Šárka Zátková informovaly o pilotním projektu participativního 

rozpočtu MČ Praha 21, na který je ve schváleném rozpočtu alokováno 400 000 Kč. 

Participativní rozpočet bude řešen ve spolupráci s Mobilním rozhlasem, který (vzhledem 

k členství MČ Praha 21 v NZSM) poskytne webové stránky s hlasováním v anketě zdarma.  

Úkol 3: Členové komise pošlou do 3.2. tajemnici komise návrhy na pojmenování projektu 

participativního rozpočtu MČ Praha 21, následně proběhne anketa veřejnosti. 

 

BOD 5) 

Bc. Markéta Slavíková informovala o záměru zřídit letní kino, které by bylo umístěno na 

multifunkčním hřišti. Možností je využít i kinobus DP a.s., který byl osloven a čeká se na 

vyrozumění. V rámci diskuse zazněl návrh, zda nekoupit vlastní plátno, neboť investice by se 

brzy vrátila. 
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Petr Duchek předložil návrh na zřízení řádného divadelního sálu ve škole s tím, že ÚnL chybí 

větší sál pro kulturní a společenské akce. Starosta Milan Samec v rámci diskuse uvedl, že je 

potřeba provést studii proveditelnosti na přestavbu prostoru, která by zahrnovala úpravy 

dispozice, kapacity  

a samostatný vstup, a následně akci zařadit do akčního plánu. V rámci diskuse se probíraly i 

další možnosti, zejména pak možnosti využití sálu v Levelu. 

Bc. Markéta Slavíková informovala o možnosti využít nabídky IPRu na Pražské židle & stoly. 

V rámci diskuse bylo konstatováno, že realizace by v tuto chvíli byla možná pouze 

jednorázově při Dnu Země  

a Dnech Zdraví. 

Úkol 4: ověřit, zda je takovéto využití možné a jak je řešen dovoz a odvoz (Helena Šmídová) 

Petr Duchek předložil téma novoročního ohňostroje. Členové komise konstatovali, že 

ohňostroj měl mezi obyvateli dobrou odezvu, napříště by však bylo vhodné organizovat 

ohňostroj s menším hlukem. Dále je nutné udělat větší propagaci. 

Úkol 5: zjistit, zda je ohňostroj možné uskutečnit bez úvodních plašících ran (Milan Samec) 

V závěru jednání informoval předseda Petr Duchek o termínech jednání komise v I. pololetí, a 

to pondělí 30. 3. a pondělí 25. 5. od 17:30. 

 

Následně bylo v 19:20 jednání ukončeno. 

 

Zapsala a dne 28.1. vyhotovila – Helena Šmídová, tajemnice komise 

Dne … ověřil předseda komise Petr Duchek 

 


